
Referat af bestyrelsesmøde 1. december 2011 i Amager Badminton Club. 
 
 
Til stede: Per Munch (PM), Morten Munch (MM, Martin Hindsbo (MH), Mads-Emil 

Zinckernackel, Martin Borch (MB), Jørgen Jensen (JJ), Marianne Bjerborg 
 
Referent:  Martin Borch 
 
Afbud:  Helle Sjørring, Per Reslow Thomas Wilken, Jan Sølyst 
 
Kbkr. Per orienterede om nyligt afholdt møde i Kbkr. bestyrelse. 
 
Økonomi: Situationen er fin. Balancen ser fornuftig ud i øjeblikket. 
 Sponsorsiden halter en smule. MH rykker 3-4 af sponsorerne for indbetalinger. 
 Vi har talt om en fremtidig procedure vedr. medlemsbetalinger. Der bør fremover være 

rykkergebyr på efter en vis tid, som vi skal blive enige om. 
 Det er kun naturligt, at nye medlemmer skal betale straks, da vi har mistet indtægter og 

udlejemuligheder ved flere lejligheder. 
 Helle skal være med til næste møde, da vi ønsker en løsning på problemet. Helle tager en 

plan over rykkerne med.  
 
Kontoret: Baneudlejning kører rigtigt godt. Vi har næste fuld booking i ”primetime”. 
 Har en enkel ledig bane torsdag kl. 17.00. Fredag aften er der tomt efter kl. 19.00 
 Husk der er halv pris fredag efter kl. 19.00 samt efter kl.22.00 hverdage. 
   
Klubhus Vi går nu i gang med arbejdet omkring vores ombygning af klubhuset. 
 Kommunen har bevilget 1 million, og vi skal minimum skyde 100.000 kr. ind selv. 

Sagen sættes i udbud hurtigst, så vi kan komme videre. 
Vi kan ikke udelukke, at det vil skabe gener for alle i hallen, men vi bestræber os på at få 
det løst, så det glider på bedste vis. Hallen skal være åben i det omfang, det er muligt. 
Selve arbejdet vil komme til at foregå fra begyndelsen af maj til slutningen af august. 
   

Veteran: Intet at bemærke.   
 
Ungdom: Trænersituationen for næste sæson skal snarest på plads. Thomas og Majken er væk næste 

år, og det betyder, at vi skal ud og finde en ny, god træner. 
 Mads P turneringen gik rigtig godt med mange tilmeldinger. 
 Det er et ønske, at de 4 trænere skal være iklædt klubtøjet som et godt signal, og Jan taler 

med Badminton-Shoppen, hvordan det bedst løses. 1 dragt + 2 T-shirts + shorts. 
 Jan hører også om muligheden for et sponsorskilt i hallen til Badminton-Shoppen. 
  
Motionist: Søndagstræningen kører fint på den tidlige tid (18-19.30). 
 Der skal dog rettes op på den sene tid (19.30-21.00), hvor antallet af deltagere af 

forskellige årsager er faldet, og der er nu for god plads. 
 Peder Thyme har tidligere stået for træningen, og vi vil nu høre om han er villig til at 

komme tilbage på pladsen.. 
  
Senior: Alt går fint.  
 
  
 
Næste møde:  torsdag den 12. januar 2011. 
 


